
Besluitenlijst Commissie Grondgebied
Datum 15-09-2022
Tijd 19:30 - 21:20
Locatie Gemeentehuis Barneveld, Raadzaal
Voorzitter De heer J.W. van den Born
Toelichting Deze vergadering is openbaar. Publiek is van harte welkom om de 

vergadering bij te wonen. U kunt de vergadering ook live volgen en achteraf 
terugkijken via barneveld.nl/raad. Mee praten over een onderwerp kan ook. 
Daarvoor moet u zich aanmelden via griffie@barneveld.nl.

1
19:30

Opening

2
19:30

Besluit Asselseweg 35
Dit b&w besluit, dat op de Lijst ingekomen stukken van 29 september 2022 (B-
3.1) staat, is geagendeerd op verzoek van de fracties van het CDA en Burger 
Initiatief. De fracties van Burger Initiatief en het CDA hebben vragen over de 
communicatie in het proces.

Uitgenodigd: wethouder B. Wijnne

Besluit:

Het onderwerp is voldoende besproken en behoeft geen meningsvorming.

Toelichting:

De wethouder geeft aan bereid te zijn nog een keer met Van de Hoorn te 
spreken.

3
19:50

Brief Greenports Nederland inzake huisvesting internationale medewerkers
Deze brief, die op de Lijst ingekomen stukken van 6 juli 2022 (A-3) staat, is 
geagendeerd op verzoek van de fractie van de VVD. De VVD fractie ontvangt 
signalen uit de samenleving dat er wel animo voor huisvesting van 
internationale medewerkers is, maar dat de gemeente zich erg formeel opstelt. 
Graag wil de VVD-fractie hier in de commissie over spreken.

Uitgenodigd: wethouder B. Wijnne.

Besluit:

Het onderwerp is voldoende besproken en behoeft geen meningsvorming.
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4
20:05

Raadsagenda: Financiering fiets- en voetpad Bloemendal
Vanaf oktober 2022 worden de eerste woningen in Bloemendal fase I 
opgeleverd. Dit betekent dat de eerste bewoners de nieuwe woningen zullen 
betrekken. Om te voorkomen dat ze over de Nieuw Burgerlaarseweg of langs 
de Nijkerkerweg Thorbeckelaan moeten fietsen om dan in het centrum van 
Barneveld te komen is het noodzakelijk om een goede en veilige fiets- en 
voetverbinding aan te leggen. In het Masterplan Barneveld Noord is 
aangegeven dat deze route tussen de hockeyvelden en de Oosterboshal kan 
worden gesitueerd. Om dit mogelijk te maken moeten de noodzakelijke 
ruimtelijke procedures worden opgestart. In de grondexploitatie en de 
bovenwijkse voorziening Bloemendal (NBI) zijn echter niet voldoende gelden 
opgenomen om dit fiets- en voetpad te realiseren. Met dit raadsvoorstel wordt 
verzocht het investeringsbedrag voor een groot deel uit de grondexploitatie en 
het toekomstige kostenverhaal (via het NBI) te financieren en kan de vaart er 
ingehouden worden.

Uitgenodigd: wethouder B. Wijnne

Besluit:

Het onderwerp is voldoende besproken en behoeft geen meningsvorming.

Toelichting:

Toegezegd wordt de vraag over de veiligheid van voetgangers (moeten die het 
fietspad oversteken?) nog te zullen beantwoorden (DK, CU).
Antwoord: een memo heirover is als bijlage toegevoegd.

5
20:25

Pauze

6
20:35

Raadsagenda: Bestemmingsplan Het Wulperveld (Stroe)
Dit plan beoogt de realisatie van 115 woningen als uitbreiding van de kern 
Stroe, aan de noordwestzjde. Over het plan zijn geen zienswijzen ingediend.
Uitgenodigd: wethouder B. Wijnne

Besluit:

Dit onderwerp is rijp voor besluitvorming en behoeft meningsvorming.

7
20:55

Raadsagenda: Implementatie Omgevingswet. Aanpassing leges
Door de komst van de Omgevingswet en Wet kwaliteitsborging voor het 
bouwen moet de Legesverordening met bijbehorende tarieventabel aangepast 
worden. In het Koersdocument Omgevingswet is aangegeven dat het college 
aan de hand van een verkennende notitie in gesprek gaat met de raad. 
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Voorliggend stuk is deze verkennende notitie.

Uitgenodigd: wethouder B. Wijnne

Besluit:

Dit onderwerp is rijp voor besluitvorming en behoeft meningsvorming.

8
21:15

Hamerstukken

8.a Raadsagenda: Bestemmingsplan Bosweg I (Voorthuizen)

8.b Raadsagenda: Bestemmingsplan Meentweg IV partiële herziening 
grenscorrecties

9
21:15

Rondvraag

Besluit:

.

Toelichting:

Langs de Leemweg is beton in de berm gelegd. Alleen op 1 plek niet. Waarom 
niet? Daar is recent een ongeluk gebeurd. (MS, CDA).
Antwoord: De onveilige situatie en de melding daarover zijn bekend. Er is een 
actie uitgezet bij de aannemer om de onveilige situatie aan de Diepenrustweg 
zo spoedig mogelijk te verhelpen.  Tot die tijd staat er ter hoogte van de 
onderbreking in het bermbeton een rood-wit schildje om passerend verkeer te 
attenderen op de onderbreking.

De Burgemeester Labreelaan wordt aangepast. Voor de afsluiting hiervoor zijn 
borgen geplaatst. Op het ene bord staat dat de weg van 30 augustus tot 7 
september afgesloten is, Op een ander bord tot 17 september en weer een 
ander bord tot de 2e week van oktober. Dit geeft ergernis en verwarring in de 
wijk. Ook omdat er niet op alle dagen (zichtbaar) aan wordt gewerkt. (WH, 
SGP).
1. Wat is de oorzaak van de vertraging van de afsluiting/werkzaamheden?
Antwoord: Er is geen vertraging.
2. Wat is de planning van de werkzaamheden?
Antwoord: De beoogde einddatum is de week van 3 oktober 2022.
3. Graag goede communicatie naar bewoners.
Antwoord: De aannemer is in week 37 verzocht de bebording met onjuiste data 
aan te passen. Dus als het goed is zou het op straat nu ook goed moeten 
staan.
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10
21:20

Sluiting


